
عـدم پرداخـت فـوق العـاده ویـژه
فرهنگیان

فوق العاده ویژه فرهنگیان طی ماه های گذشته پرداخت نشده است/
رئیس سازمان برنامه رسیدگی کند

رئیس فراکسیون حقوق بشر و حقوق شهروندی مجلس با اشاره به عدم
پرداخت فوق العاده ویژه فرهنگیان طی ماه های گذشته، خواستار

رسیدگی رئیس سازمان برنامه و بودجه به این موضوع شد.
محمد سرگزی در گفت و گو با خبرنگار خبرنگار خبرگزاری خانه ملت با
اشاره به ضرورت پرداخت فوق العاده ویژه فرهنگیان، گفت:  طی چند
ماه گذشته فوق العاده ویژه فرهنگیان پرداخت نشده و  این موضوع

موجب نگرانی این قشر و پیگیری آنها از نمایندگان شده است.
نماینده مردم زابل، زهک، هیرمند، نیمروز و هامون در مجلس شورای
اسلامی افزود: کمیسیون های آموزش و تحقیقات و اصل ۹۰ مجلس و
فراکسیون حقوق بشر و حقوق شهروندی باید علل عدم پرداخت فوق

العاده ویژه فرهنگیان را پیگیری کنند.

وی اضافه کرد: از رئیس سازمان برنامه و بودجه خواستار واریز هرچه
سریعتر  فوق العاده ویژه فرهنگیان هستم.
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